
CONSlLlUL GENERAL AL MUNlClPlULUl BUCURESTI 

PROCESUL - VERBAL I 

incheiat in gedinta ordinara a 
Consiliului General al Municipiului Bucuregti 

din data de 02.1 1 2006, orele 15,OO 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill din cladirea 
Primariei Mur~icipiului Bucure~ti, la care au participat 41 din cei 55 de 
consilieri municipali. 

La gedinta au participat urmatorii: domnul viceprimar Razvan 
Murgeanu, doamna Mantale Mioara - Prefect al Institutiei Prefectului 
Municipiului Bucuregti, doamna Cristina Corut subprefect al Institutiei 
Prefectului Municipiului Bucuregti, domnul Dumitru Stanescu - secretarul 

? general al municipiului Bucuregti. 

Au fost invitati sii participe urmatorii: directorii aparatului propriu al 
Primariei Municipiului Bucuregti, directorii regiilor autonome aflate sub 
autoritatea Consiliului General al M~~nicipiului Bucuregti, presa gi 
televiziunea. 

La gedinta au fost absenti urmatorii: Berbecaru A., Botog L., 
Constantin Barna S., Dumitrescu V., Enciu I., Giugula M., Goncea G., 
Paliga S., Stan I., Stan N., Surulescu A., Toma T., Tudorache D. 

DLsecretar general al Municipiull-ri Bucuresti, Dumitrl-r Stanescu 
Domnilor consilieri generali, stimati invitati, bine ati venit la lucrarile 

Consiliului General de astazi. 
Va informez cii in  sala sunt prezenti 38 de consilieri generali, deci 

sunt intrunite conditiile de legalitate pentru desfiigurarea gedintei. 
1 V3 informez ca a fost redactat procesul verbal al gedintei 

Consiliului General al Municipiului Bucuregti din data de 12.10.2006, a 
fost afigat pe site-ul Primgriei, nu s-au primit contestatii sau completgri,a 
fost verificat cu banda, semnat de cinci consilieri generali. Vi-l supun 
spre aprobare. 

Cine este pentru aprobarea procesului verbal al gedintei din 
12.10.2006? - 37 voturi , abtineri? - 1 vot (Mircea V), impotriva? - 0 
votu ri. 

Dau citire urmatoarelor note informative : 

Organizatia PSD a mur~icipiului Bucuregti a formulat plAngere 
prealabils pe~t ru  constatarea vacantarii posturilor de consilieri generali, 
care 9i-au declarat alta apartenenfa politicii fata de partidul pe listele 
caruia a patticipat la alegeri. 



Domnul primar general gi secretarul general au formulat raspuns 
din care rezulta cB Legea nr.249 nu se aplica retroactiv. Ca urmare Tgi 
pastreaza posturile, sau calitatea de consilieri generali, cei care au trecut 0 

de la PSD la alte partide gi in consecinta nu sunt indeplinite conditiile 
previzute de art. 12 alin.2 din Legea r1r.393 modificata prin Legea nr.249 
pentru a initia 9i inainta Consiliului General al Municipiului Bucuregti un 
referat favorabil prin care sa se constate incetarea de drept a mandatelor 
de consilieri generali. 

La solicitarea facuta la gedinta din 12 octombrie de a trimite la 
CNSAS o cerere pentru a verifica consilierii generali, am trimis-o inca din 
data de 13 octombrie. Agteptam cu totii raspunsul. 

Din eroare la HCGMB nr.20612006 pi la HCGMB 20712006 anexele I 

s-au inversat. Va rog sa-mi permiteti sa fac corectura care se cuvine, in 
i 

sensul de a trece anexele corespunz3tor continutului fiecarei hot3ra1-i 
C.G.M.B. 

- Prin prezenta v3 comunicam faptul c3 S.C. BIVUAC IMPEX SRL 
a formulat plangere administrativi prealabil3 impotriva Hotararii 
C.G.M.B. nr.21312005 privind aprobarea unor planuri urbanistice zonale, 
pozitia 63 din anexa - Str. Ziduri Mo9i IP-ta Obor, mentionand ca pe 
acest teren se afl3 din 2004 constructia ,,Complex Comercial Obor", 
pentru care Consiliul local sector 2 a aprobat PUD ,,Complex Comercial" 
prin Hotararea nr.36107.04.2004, poz.25 din anexa. I 

Avand in  vedere cele mai sus mentionate S.C. BIVUAC IMPEX 
SRL invoca faptul ca prin Hot3rarea C.G.M.B. nr.213120005 au fost 
Tncalcate actele normative emise de Primaria sectorului 2 Tn urma PUD- 
ului aprobat, drept pentru care solicita Consiliului General al Municipiului 

'? Bucuregti revocarea hotararii nr.21312005. 

Dau cuvan'tul doamnei pregedinte de 9edinta pentru a conduce 
lucririle gedintei de azi. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
Mul~umesc, domnule secretar. Dau cuvantul domnul~~i viceprimar 

Razvan Murgeanu dac3 are completari la ordinea de zi. 

Dl.vice~rimar Razvan Murgeanu 
Multumesc. Doamnelor gi domnilor consilieri, domnul primar 

general igi cere scuze ca nu participa la lucririle gedintei de azi,din 
motive medicale. 



Propun amanarea urmatoarelor puncte de pe ordinea de zi, 
deoarece unele nu sunt suficient argumentate, iar altele au erori de 
redactare: a 

I 

2. Proiect de hotarare privind excluderea spatiilor comerciale din 
Complexul HALA MATACHE, situat in Str. Haralambie Botescu nr.1 OA 
(fost nr. I ), sector 1, din lista spatiilor comerciale gi de prestari de servicii 
care se vand in  temeiul Legii nr.55012002, pentru ca primaria sectorului 1 
este deja intr-un litigiu comercial gi se tem sa nu ne incurce mai rau. 

4. Proiect de hotarare privind stabilirea nivelurilor impozitelor gi 
taxelor locale i n  Municipiul Buc~~regti pentru anul 2007, pentru ca 
Guvernul nu a dat o hotarare in acest sens gi noi nu putem veni inaintea 
hotararii de Guvern. 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Anexei I a 
Hotirarii C.G.M.B. nr.8712006 de aprobare a programului de transport 
public local gi a regulamentului - cadru de delegare a serviciului public de 
transport local de persoane pe trasee secundare, pentru ca am avut o 
discutie pe aceastg tema gi am ajuns la concluzia ca trebuie sa se 
aprofundeze partea de taxe mai ales. 

23. Proiect de hotarare privind ridicarea, transportul gi depozitarea 
vehiculelor stationate neregulamentar pe partea carosabila a drumurilor 
publice din municipil-11 Bucuregti, pentru completarea normelor 

24. Proiect de hotar&re privind aprobarea reconfigurarii 1 
redimensionarii retelelor publice de alimentare cu apa gi canalizare 
aferente Llnor obiective de interes public local, am cerut personal sa ?I 
amanam pentru a fi mai bine fundamentat 

25. Proiect de hotarare privind numirea reprezentantilor Consiliului 
General al M~lnicipiului Bucuregti in  consiliile consultative din cadrul 
spitalelor publice, pentru a primi propuneri de la consilierii generali 

$i va propun introducerea pe ordinea de zi suplimentara a 
urmatoarelor proiecte: 

- Proiect de hotarare privind aprobarea raportului de recomandari 
pentru parteneriatul publiclprivat pentru RADET, este vorba de raportul 
TRAPEC-ului. 

- Proiect de hotark-e privind aprobarea organigramei, numarului 
total de posturi, statului de functii gi modificgrii Reg~~lamentului de 
Organizare gi Functionare al Regiei Autonome de Distributie a Energiei 
Termice-RADET , pentru c i  nu mai pot face achizitii. 

- Proiect de hotarare privind promovarea elaborsrii strategiei 
energetice municipale gi formarea comitetului municipal al energiei. Va 
trebui sa preluam toate centralele gi trebuie ca dvs. sa decidelii cine va 
face parte din comitet. Dvs.veti decide gi cum se va face acest lucru gi 
cind. 



Dl.consilier Tanase Antonel 
Propun introducerea pe ordinea de zi a urmitoarelor proiecte de 1 ,  

hotBrare: 
- Proiect de hotirare privind trecerea unui imobil din domer~iul public 
al rn~lnicipiul~~i Bucuregti gi administrarea Consiliului Local al sectorului 6 
in domeniul public al statului gi administrarea Mir~isterului Administratiei 
gi Internelor. Directia Generala de Politie in  acord cu primiria sectorului 
6 gi cu Administratia Scolilor sector 6, preiau un carp de clBdire unde se 
va infiinta sectia 25 Politie. 
- Am aprobat anterior un PUZ gi acum trebuie sa perfectHm un 
schimb de terenuri aga cum ne-am obligat in PUZ. Proiect de hotBrare 
privind schimbului de proprietZiti Tntre terenul proprietatea domnului 
Popescu Sergiu Marcel gi un alt teren apaqinand municipiului Bucuregti. 

Dl.consilier Pop Romeo 
Propun introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotHr&-e I 

privind acordarea titlului de cetatean de onoare al municipiului Bucuregti 
I 

domnului David Ersei, fost director al Teatrului National in  perioada I 

1 971 -1 974 gi eli berat de Nicolae Ceaugescu din aceasta functie, doctor 
Honoris Cauza la facultatea de teatru, cetitean al Bucuregtiului cu 
cetatenie roman% gi germana. Este un proiect care nu suportB amanare 
deoarece sBptim3na viitoare incepe festivalul international de teatru gi 
vrem ca Tn cadrul acestui festival s i  dam acest titlu din partea oragului 
Bucuregti domnului David Ersei. 

Dna. ~resedinte Cosma Roxana 
Propun discutarea urmiitoarelor proiecte de hotarari: 
Proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de proprietati 

intre terenul situat in $os.Giurgiului nr.58A1 sector 4, proprietatea 
domnului Tudor Mircea Cristian gi terenul situat in Sos.Giurgiului nr. 126, 
sector 4, apartinand municipiului Bucuregti gi ,I 

Proiect de hotar3re privind vacantarea unui post de consilier 

Dl.consilier Ad& Victor 
Propun scoaterea de pe ordinea de zi a proiectelor de hotSr3re de 

la pct.8 -1 3. I 

MH refer la largirile pi penetratiile din Bucuregti, pentru CB studiind 
procesul verbal am constatat o discrepanti in argumentatie: ,,comisia 
constatH ca (nu) sunt Tntrunite conditiile Legii nr.3311994 gi consideri s i  
(nu) fie declaratB de utilitate publicil'. 

Conform art.8 gi art.10 din Legea nr.3311994 procesul verbal pentru 
cercetarea prealabil3 trebuie sZi nu aibB echivoc. Trebuie sZ fie foarte 



clar, intrucat el poate sB stea i n  instant8 gi se aplica la art.1 din proiectul 
de hotarare cB pe baza lui CGMB poate s8 aprobe utilitatea publica. ,. 
Intrucat nu s-a'taiat ,,nun din paranteza, vreau s i  va spun cZi atunci cand 
s-a declarat Pasajul rutier denivelat superior Basarab de utilitate publica 
s-a precizat foarte clar conform art.10 din Legea 33: comisia constata c2i 
sunt indeplinite conditiile ~i propune CGMB sa fie declarate de utilitate 
publicH gi de interes local aceasta lucrare. h opinia mea, introducerea 
acestui echivoc, poate sii duca i n  instanla la anularea hotararii de 
consiliu. 

DLviceprimar Murneanu Razvan 
Dac2 dorrlnul director Udrigte este in  sala. Sigur ca ar fi fost perfect 

aga cum a spus domnul Adar dar eu va propun ca aceasta chestiune sa 
o transformam intr-un amendarnent. 

Dl.consilier Adar Victor ,. 
In opinia mea o comisie a fost ind r id~~ i t i  de CGMB sii facg aceasta 

cercetare prealabilg, i n  opinia mea CGMB nu are dreptul s3 modifice. 
Comisia s3 se intruneasca Si s3 dea procesul verbal corespunz3tor. 
Acest act poate avea consecinte i n  instanfa, de aceea voi vota impotrivii. 

Dl.consilier Pop Romeo 
Aceasta comisie nu recomanda ca aceste lucrgri sZi fie de utilitate 

publicii? Care e finalitatea acestui raport. 

Dl-consilier Opri~an Ion 
Comisia infi intat5 de CGMB are dreptul sii analizeze acest lucru iar 

putere de discernamant in  CGMB are tot CGMB gi nu comisia. Consiliul 
poate spune i n  momentul de fat3 dacii este de utilitate public5 prin 
hotarare 9i nu comisia. 

Dl .consilier Ad& victor 
V2 citesc ce scrie i n  art.lO:'lrezultatul cercetsrii prealabile va fi 

consemnat intr-un proces verbal care se va inainte dupa caz, 
Guvernului, consiliului judetean 9i CGMB". 

Dl.consilier Paraschiv Lucian 
Pro pun introducerea pe ordinea de zi a urmatoarelor proiecte : 
- Proiect de hotar2re privind transmiterea unui teren i n  suprafats de 

759 m.p. din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
Tn adn-linistrarea Consiliului Local al sectorului 1 in vederea realizarii unui 
o biectiv sportiv 



- Proiect de hotZir8re privind transmiterea unui teren i n  suprafafa de 
4867,5 m.p. din administrarea Consiliului General al Murlicipiului 
Bucuregti i n  administrarea Consiliului Local al sectorului 1 in  vederea 
realizarii unui obiectiv sportiv 

Dl.consilier Zlotea Marian 
Corr~isia juridic5 a avizat favorabil punctele 8-13 gi eu cred c3 totul 

este legal. 
Data trecutg un consilier a propus verificarea tuturor colegilor la 

CNSAS, lucru pe care domnul secretar general I-a transmis, consider ca 
ar fi moral gi corect sZi cerem velPificarea directorilor din PMB. 

Propun sa se supuns acest lucru la vot. 

Dl.vice~rimar Murgeanu RZizvan 
Am o problem& Ganditi-va ca in momentul de fat8 circulatia in  

Bucureg'ti este cea care este, ca avem cel putin pe partea de trafic, 
probleme pe care Bucuregtiul nu le-a avut niciodat3, datorits numSrului 
mare de magini inscrise, peste un milion. DacS noi o sa tergiversam tot 
ce Tnseamna penetratiile, prelungirile, dac5 vom avea tot timp~ll reticenfe 
vom ajunge intr-o situatie fara iegire. Sigur cS domnul Adar are dreptate, 
este o chestiune de forma, dar partea final2 a recomandarii spune clar: 
voturile au fost toate pentru expropriere. Din punct de vedere formal are 
dreptate domnul Ad&. 

Dl.consilier G3letuse Stelian 
Dvs.ati afirmat acum ca voturile s-au exprimat favorabil. La voturile 

pentru $i la voturile contra nu este nimic scris. Nici la abtineri nu este 
nimic scris. 

Dl.consilier Ad8r Victor 
Domnul viceprimar a spus c3 aceastg corrlisie a aprobat. Comisia 

nu a aprobat, rezultatul cercetgrii ... ... . 

Dl. consilier Florescu Dragos 
Am o propunere. S5 modificam expunerea de motive, s5 se 

intruneasce comisia, convocSm o gedinta de indata $i apoi terminilm. 

Dna.presedinte Cosma Roxana 
Propun sB ii d8m cuvlntul domnului director Udr i~te pentru a ne da 

Iamuririle necesare. 



Dl.consilier Ad& Victor 
Eu am cerut retragerea de pe ordinea de zi a p~~nctelor 8-13, 

* deoarece procesul verbal este arnbiguu, in  concluzie, punand ,,nuv intre 
paranteze, nefiind taiat sau exclus. Conform Legii 33, art. 10, rezultatul 
votului se consernneazi intr-un proces verbal i ar aici se constata CZI 
ace1 ,,nu" schirnba interpretarea. 

Dl .director Udr i~te Gheorg he 
In propunerea de hotBrBre de consiliu, in  anexa se prezinta acest 

proces verbal de cercetare prealabila la toate hotararile pe care le 
invocafi aga ca, altceva i n  mod suplirnentar nu cred ca era cazul. 

Dl.consilier Ad& Victor 
DacS am ajuns la aceastii situatie, rog pe doamna Prefect sa aiba 

un punct de vedere, fiind un reprezentant important al statului, al I I 

Guvernului Rornaniei s3 aiba un punct de vedere pe lege in  acest I 

diferent. 

DI.director Udriste Gheorghe 
Este un forrnular care trebuia sa menfina un da sau nu gi nu cred 

ca asta este problema cea mai important&. Trebuie sa intelegem 
necesitatea declarsrii utilitg[ii publice pentru obiectivele care le 
propunern gi sa contati pe faptul cii ceea ce am f3cut este corect facut. 

Dna. Prefect Mantale Mioara 
Doamnelor gi domnilor consilieri, mernbri i n  aceasti cornisie sunt 2 

1 

consilieri care bgnuiesc c3 se afl3 in  salg-dornnul Oprigan gi domnul 
Toma. Dvs. ar trebui sa fiti prirnii care sB ISmurifi problerna, rnai mult 1 
deciit atat, chemati-l pe dornnul Creci de la juridic s3 I3rnureascS. Ei igi 
asuma raspunderea gi spun cS indeplinesc toate condifiile 1egale.h cazul 

1 

i n  care acest proiect nu se aproba, e din cauza lor. Dvs. in calitate de 
mernbri ar trebui sg 8tifi exact cum stau lucrurile. 

Dl.consilier Oprisan Ion 
Din material se vede ca sunt 4 voturi pentru declararea de utilitate 

public& 

Dna. presedinte Cosma Roxana 
Domnule Adar va mentineti propunerea de amanare, pentru ca la 

momentul respectiv sa o supun votului? 

Dl.consilier Ad& Victor ,. 
Imi mentin amendamentul. 



Dl.consilier G8letu~e Stelian 
Pentru fi constructivi am urm5toarea propunere: din cei 5 membri 

2 sunt in  sala-dl.Toma gi dl.Oprigan.Directorii sunt in  Prim5rie. S8 
mearga alaturi, s5 ia procesele verbale 9i s8 fats ce au de facut. 

Dna consilier Patica luliana 
In legBtur5 CIJ introducerea pe ordinea de zi suplimentara a 

proiectului de hotsrgre referitor la sectia 25 Politie, nu sunt de acord cu 
infiintarea acesteia i n  corpul de cladire a unei gcoli. Am obligafia s5 v8 
aduc la cuno9tinf8 ca exista o situatie conflictuala 'in leg5tura cu aceasta 
situatie. Sunt in  posesia unei xerocopii a procesului verbal unde Consiliul 
de Administratie al gcolii nu 9i-a dat acordul pentru infiintarea unei Secfii 
de Politie. Propun ca acest proiect s5 fie amanat pentru o 9edinta 
viitoare pan5 la l5murirea acestei situatii. 

Dl.consilier T5nase Antonel 
Am vorbit cu chestorul principal de politie gi mi-a spus c5 avem 

acordul Ministerului Educatiei 9i inv8t8rnantului. Nu Stiu la ce face 
referire doamna Patica. 

I 

Dna.~resedinte Cosma Roxana 
Am rug8mintea s8 lsmuriti aceasta problem8 pan3 cgnd ajungem 

la proiectul respectiv. 

Dl.consilier Prioteasa Doru 
V3 propun s3 trecem la vot. 

Dl.consilier lovici Teodor 
Referitor la punctele 8-13, sunt de o important5 covargitoare pentru 

acest ora9. Dl.director UdriSte trebuia sg fie foarte atent ~ 2 n d  intocmegte I 

aceste proiecte. Am avut gi alte proiecte asem2inStoare. V5 propun sa le 
amanam. 

Dna consilier Patica luliana 
Nu sunt impotriva infiinfgrii unei sectii de politie, dar doresc s5 se 

clarifice problema intre Scoala, politie ~i acesta este singurul motiv 
pentru care am solicitat amanarea acestui proiect. 



Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentrl~ propunerea domnului viceprimar Murgeanu 

Razvan de scoaterea a urmiitoarelor proiecte de pe ordinea de zi: 
2. Proiect de hotsrire privind excluderea spatiilor comerciale din 

Cornplexul HALA MATACHE, situat Pn Str. Haralambie Botescu nr. I OA 
(fost nr. I ), sector 1, din lista spatiilor comerciale gi de prestari de servicii 
care se vand in temeiul Legii nr.55012002 

4. Proiect de hotarare privind stabilirea nivelurilor impozitelor gi 
taxelor locale ln  Municipiul Bucureqti pentru anul 2007 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Anexei 1 a 
Hotararii C.G.M.B. nr.8712006 de aprobare a programului de transport 
public local gi a regulamentului - cadru de delegare a serviciului public de 
transport local de persoane pe trasee secundare 

23. Proiect de hotsrBre privind ridicarea, transportul gi depozitarea 
vehiculelor stationate neregulamentar pe partea carosabila a drum~~rilor 
publice din municipiul Bucuregti 

24. Proiect de hotar6re privind aprobarea reconfigurarii I 
redimensioniirii retelelor publice de alimentare cu ap3 gi canalizare 
aferente unor obiective de interes public local 

25. Proiect de hotsrgre privind numirea reprezentantilor Consiliului 
General al Municipiului Bucureqti in consiliile consultative din cadrul 
spitalelor publice, pentru a primi prop~~neri de la consilierii general!- 41 
consilieri 

Aceste proiecte au fost scoase de pe ordinea de zi. 

Cine este pentru propunerea domnului viceprimar de introducere 
pe ordinea de zi suplimentars a urmatoarelor proiecte : 

- Proiect de hotsrare privind aprobarea raportului de recomandari 
pentru parteneriatul publiclprivat pentru RADET 

- Proiect de hotSrBre privind aprobarea organigramei, nurnarului 
total de posturi, statului de functii gi modificarii Regulamentului de 
Organizare qi Functionare al Regiei Autonome de Distributie a Energiei 
Termice-RADET 

- Proiect de hotarare privind promovarea elaborgrii strategiei 
energetice municipale gi formarea comitetului municipal al energiei. - 37 
voturi, impotriva ? - 0 voturi, abiineri ? - 4 voturi (AdBr V, GBletuge S, 
Petrovici 0, Moise A) 

Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de zi. 
Cine este pentru propunerea domnului consilier Tanase A. de 

introducere pe ordinea de zi a urmatoarelor proiecte de hotsrare: 
- Proiect de hotarare privind trecerea unui imobil din domeniul public 
at municipiului Bucuregti gi administrarea Consiliului Local al sectorului 6 



i n  domeniul public al statului gi administrarea Ministerului Administratiei 
gi Internelor. 
- Proiect de hoterare privind schimbului de proprietati intre terenul 
proprietatea domnului Popescu Sergiu Marcel gi un alt teren apartinand 
municipiului Bucuregti. - 34 voturi, impotriva ? - 1 vot (Patica I), abtineri 
? - 6 voturi (AdBr V, Robe P, Gheorghe V, Petrovici 0, Moise A, 
Galetuge S) 

Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de zi. 

Cine este pentru propunerea domnului Pop de introducere pe 
ordinea de zi suplimentara a urmatorului proiect de hotgriire : 
proiectului de hotarare privind acordarea titlului de cetatean de onoare 
al municipiului Bucuregti domnului David Ersei ? - 38 voturi, impotriva ? 
- 2 voturi (Ad& V, Petrovici 0 )  

Acest proiect a fost introduse pe ordinea de zi. 

Cine este pentru introducerea proiectelor citite de mine anterior? 
39 voturi, Tmpotriva ? 2 voturi. 

Aceste proiecte a fost introduse pe ordinea de zi. 

Cine este pentru propunerea domnului consilier Adiir V. de 
scoatere de pe ordinea de zi a proiectelor de la pct. 8 - 13 ? - 7 voturi, 
Tmpotriva ? - 29 voturi, abtineri ? - 5 voturi 

Aceste proiecte au ramas pe ordinea de zi. 

Cine este pentru propunerea domnului consilier Paraschiv L. de 
introducere pe ordinea de zi a urmatoarelor proiecte de hotarilre: 

- Proiect de hotarat-e privind transmiterea unui teren Tn suprafafa de 
759 m.p. din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuregti 
i n  adrr~inistrarea Consiliului Local al sectorului 1 i n  vederea realizarii unui 
obiectiv sportiv 

- Proiect de hotarare privind transmiterea unui teren in suprafata de 
4867,s m.p. din administrarea Consiliului General al Municipiului 
Bucuregti in  administrarea Consiliului Local al sectorului 1 in  vederea 
realizarii unui obiectiv sportiv ? - 36 voturi, impotriva ? - 1 vot (Petrovici 
O), abtineri ? - 4 voturi (Botezatu Enescu P, Campurean M, Robe P, 
Gheorghe V) 

Aceste proiecte au fost introduse pe ordinea de zi. 
Domnule lovici, va mai sustineti propunerea care se suprapunea cu 

cea a domnului Ad&? - nu 



Cine este pentru ordinea de zi aga cum a fost completati gi 
modificata ? - 39 voturi, Tmpotrivg ? - 2 voturi (Ad& V, lovici T), abtineri 
? - 0 voturi 

Domnule Zlotea, chiar daci  votam propunerea dvs. directorii fac 
parte din executiv, sunt direct subordonati domnului primar general gi 
chiar daca noi votgm aceasta hotarare ea nu poate fi pusa Tn practica. 

Cine este pentru propunerea domnului consilier Zlotea M.?- 33 
I 

voturi, impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 8 voturi 
Recomandarea dvs. a fost votata, motiv pentru care va rog 

domnule secretar general sii o transmiteti domnului primar general din 
partea domnului consilier Zlotea. 

Trecem la Proiect de hotir i re privind inaintarea citre Guvernul 
Rominiei a propunerii de emitere a unei Horariri de Guvern privind 
transmiterea imobilelor situate situate in  str.Antiaeriani nr.6, sector 

1 

5 qi BduLGhencea nr.45, sector 6, din proprietatea statului i n  
proprietatea municipiului Bucureqti 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotgrilre ? - 39 voturi, 
I 

Tmpotrivii ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Robe P, Gheorghe V) 
Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotir i re privind aprobarea schimbului de 
I, 

proprietati Tntre terenul i n  suprafati de 21,67 m.p. situat i n  Str. Serg. 
Pamfil Nastase nr.21, sector 2, proprietatea Domnilor Florin lonescu 
gi Alexandru Florin lonescu qi o parceli i n  suprafati de 21,67 m.p. 
situate in  Str. Pamfil NBstase, sector 2, apaflinind municipiului I 

Bucureqti 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 39 voturi, , 
Tmpotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Robe P, Gheorghe V) 

Acest proiect de hotSr8t-e a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind asigurarea continuititii , 

furnizirii utilititilor publice in  oragele Buftea qi Otopeni 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarhre ? - 39 voturi, 
Tmpotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Robe P, Gheorghe V) 

Acest proiect de hoterare a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotgrire privind constituirea Comisiei A 

pentru Eficienfa Energetics 

Dl.consilier Bumbas Florin 
Propun urmatorul amendament : s8 se introduca ca membri 

reprezentanti ai asociatiilor de proprietari. 
La art.1, vom introduce ... membri expeqi de specialitate gi 

reprezentanti ai Ligii Asociatiei de Proprietari. 
Exista liga asociatiei de proprietari Habitat care $-a manifestat 

aceasts dorinta. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentul propus de domn~rl consilier 

Bumbag F. ? - 37 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abfineri ? - 4 voturi 
(Meran Dl Pop R, Purcarea S, Botezatu Enescu P). 

Acest amendament a fost aprobat. 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotar3re cu 
amendamentul aprobat ? - 39 voturi, PmpotrivZi ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 
voturi (Botezatu Enescu P, Campurean M) 

Proiectul de hotsrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind excluderea din lista 
spafiilor comerciale pi de prestari servicii care se ~ 2 n d  Pn temeiul 
Legii nr.55012002 a spafiului situat la parterul imobilului din B- 
dul.Regina Elisabeta nr.42, sector 5, intr.Zalomit nr.5, sector 1 
(limita de sectoare) pi  predarea acestuia de catre Administrafia 
Fondului lmobiliar catre Primaria Municipiului Bucurepti Pn vederea 
amenajirii uni nou spafiu Pn care va funcfiona Centrul de lnformare 
pi Documentare pentru Relafii cu Cetafenii al Primariei Municipiului 
Bucurepti 

A 

In cazul i n  care acest proiect va fi aprobat, cetatenii vor avea 
1 

posibilitatea ca toate doleantele dan~ilor sa nu mai fie obligati sa le 
depun2 la AFI ci le vor depune vis-a-vis de PMB. 

Dl.consilier Forascu Vasile 
Ce suprafat2 are spatiul? Cine TI detine? Vreau sa gtiu de cine este 

detinut, daca i l  scot de pe lista vreau s3 gtiu cine i l  detine. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Va fi predat de catre AFI. 

- 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hot3rAre ? - 37 voturi, I 

Tm1potriv3 ? - 1 vot (For3scu V), Abtineri ? - 3 voturi (Botezatu Enescu P, 
Petrovjci 0, Bumbag F) 

1 

Proiectul de hot8rare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotar5re privind declararea de utilitate 
publica a lucrarii de interes local "Dublarea diametralei N-S pe 
Tronsonul Buzegti - Berzei - Vasile Pirvan, etapa 1 din tronsoni~l 
Buzegti - Berzei - Vasile Pirvan - B.P.Hagdeu - Uranus - Calea 
Ra hovei" 

Dl.consilier Purc3rea Sorin 
Referitor la aceste proiecte de la punctele 8-13, pentru a evita 

discufii Tn contradictoriu gi riscul ca aceste proiecte s3 nu fie legale, s-a I 

f3cut propunerea (gi eu gtiu pentru c3 am f8cut parte dintr-o cornisie) 
I I 

dac3 exist3 acest raport unde majoritatea membrilor comisiei au votat 
i 

pentru declararea de utilitate public3, s3 fie considerat anexa la aceast8 
hotgrare, Tn baza acestui lucru s3 consideram c3 proiectul este legal. Cu I 

atst mai mult cu cat am inteles c8 membri Executivului gi colegii 
consilieri sunt de fats. 

Dl.viceprimar Murgeanu R8zvan 
Cu fiecare zi cu care intarziem Tnceperea exproprierilor cu at%t ne 

chinuim mai mult in  trafic. Avem mare nevoie de aceste aprobsri pentru 
c3 altfel nu putem trece la expropriere. 

Dl.consilier Prioteasa Doru I 

I Eu cred c3 ar trebui s8 vot3m nominal gi s8 spunem gi partidul din 
care facem parte, deoarece toat3 ziua in  mass-media suntem acuzati c8 , 
bloc3m circulatia i n  Bucuregti. 

Dna. presedinte Cosma Roxana 
Propuneti vot nominal la toate proiectele de hotgrari? 
Cine este pentru ?- majoritatea. , 

DLsecretar qeneral al municipiului Bucuresti Dumitru St3nescu 
Aceast3 neconformitate a proceselor verbale a fost solutionat8. Au 

tsiat acea particul3 gi au semnat al3turi pentru conformitate, pentru 
legalitate, in  sensul c8 acea comisie este pentru declararea de utilitate 
publics gi aga se supune aprobsrii CGMB. 

Dl.consilier Florescu Drag02 



VZI propun s3 votam aceste proiecte de hotarari. 

Dl.consilier Ad& Victor I )  

intrucat domnul secretar general a anuntat inainte cB aceasts 
cornisie a fgcut modiaficGrile conform legii, eu fmi retrag amendamentul 9i 
sunt pentru aceste proiecte. 

DLsecretar ~eneral al municipiului Bucuresti Durr~itru Stgnescu 
Se trece la procedura de vot nominal. 
in urma votului nominal s-au exprimat un numar de 40 de voturi, 

astfel: 
Pentru - 38 voturi 
Abtineri A - 2 voturi (Robe P., Gheorghe V.) 
Impotrivg- 0 voturi 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hotirire privind declararea de utilitate A 

pu blic5 a lucririi de interes local "Penetrafie si racord Splaiul Unirii 
- Autostrada Bucuresti - Constanta" 

Dl.consilier Tanase Antonel 
Anterior punctul 8 a trecut, va propun s3 renuntern la votul nominal 

9i vom vota deschis. 

DLsecretar general al municipiului Bucuresti Dumitru Stanescu 
Se trece la procedura de vot nominal. 
in urma votului nominal s-au exprimat un numar de 40 de voturi, 

f 

I astfel: 
Pentru - 38 voturi 
Abtinel-i - 2 voturi (Robe P., Gheorghe V.) 
Impotriva- 0 voturi 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hotirire privind declararea de utilitate j 

publici a lucrarii de interes local "Penetratie Prelungirea Ghencea - 
Domnegti " 

DLsecretar qeneral a1 municipiului Bucuresti Dumitru Stsnescu 
Se trece la procedura de vot nominal. 



In urma votului nominal s-au exprimat un numsr de 40 de voturi, 
astfel: 

Pentru - 38 voturi 4 

Abtineri - 2 voturi (Robe P., Gheorghe V.) 
Impotriv~ - 0 voturi 

Acest proiect de hotZir2re a fost aprobat. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hotargre privind declararea de utilitate 

pi~blica a lucririi de interes local "Stripungere Bd. Nicolae 
Grigorescu - Splai Dudescu" 1 

Dl.secretar general al municipiului Bucure~ti Dumitru Stanescu 
I 

Se trece la procedura de vot nominal. ... 
In urma votului nominal s-au exprimat un num%r de 40 de voturi, 

astfel: 
Pentru - 38 voturi 
Abtineri .. - 2 v o t ~ ~ r i  (Robe P., Gheorghe V.) 
ImpotrivS- 0 voturi 

Acest proiect de hotsrare a fost aprobat. 
I 

Dl.consilier Goncea Liviu 
V% rog ss-mi permite-ti s3 iau cuv&ntul. 

Dna presedinte Cosma Roxana I 

Trecem la Proiect de hotarsre privind declararea de utilitate I 

public5 a lucriirii de interes local "Penetrafie Splaiul Independenlei 
- Ciurel - Autostrada Bucure~ti - Pite~ti" , 

DLsecretar general al rnunicipiului Bucuresti Dumitru Stanescu 
Se trece la procedura de vot nominal. I ... 
In urma votului nominal s-au exprimat un numar de 40 de voturi, 

asffel: 
Pentru - 38 voturi 
Abfineri - 2 voturi (Robe P., Gheorghe V.) 
ImpotrivZi- 0 voturi 

Acest proiect de hotsr2re a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotarsre privind declararea de utilitate 
public5 a lucririi de interes local "Supralirgire Str. Gheorghe 
lonescu Sise~ti - Bd. Ion lonescu de la Brad" a 

DLsecretar general al murricipiului Bucuresti Dumitru Stanescu 
Se trece la procedura de vot nominal. 
in  urma votului nominal s-au exprimat un num3r de 40 de voturi, 

astfel: 
Pentru - 38 voturi 
Abtineri ,. - 2 voturi (Robe P., Gheorghe V.) 
Impotriva- 0 voturi i 

I 
I 

Acest proiect de hotsriire a fost aprobat. i 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hot5rare pentru modificarea Hotiririi 

I 

C.G.M.B. nr.2512006 privind aprobarea documentatiei tehnico- 
economice a obiectivului de investiiii "Modernizarea unor artere de I 

penetratie, striipungeri, supralirgiri $i pasaje rutiere si pietonale" ! i 

Dl.consilier Ad& Victor 
Referitor la acest proiect de hotariire ficAnd o cornparatie cu 

hotsrirea nr.25i01.02.2006 am constatat o diferents de 135 mil.EUR0 
Tntre indicatorii tehnico - economici , de 95 mil.EUR0 din prima hotarsre 
$i acum au urcat la 230 mil.EUR0. i n  raportul de specialitate exists o 
singura fraza: membri comisiei au facut o serie de amendamente gi 
recomandiri care au condus la schimbarea unor solutii de proiectare 
implicand $i modificarea indicatorilor tehnico-economici. 

Ms intreb ce anume amendamente $i recomandsri au aparut de a 
crescut la 230 mil.EUR0 de la 95 de mil.EUR0. 

Dna.~resedinte Cosma Roxana 
Domnule Goncea, nu v5 pot da cuv5ntul dac5 nu ati semnat 

prezenta. Nu sunteti prezent la gedinta. 

DLdirector Udriste Gheorghe 
Sumele suplimentare pe care le constatafi i n  proiectul de hotarare 

provin de la urmatoarele IucrBri suplimentare care urmeaza a fi fscute Tn 
completarea celor facute deja. La anexa 1: strapungere Bdul Nicolae 
Grigorescu - Splai Dudescu s-a adaugat $i realizarea pasajului peste 
r2ul Dsmbovita cu bretelele de rigoare de-a lungul Splaiului. La 
strspungerea Berzei -Buze~ti-Uranus e vorba de modernizarea ~i a liniei 



de tramvai 9i aducerea i n  axul strazii a celor 2 linii. Acolo este un 
, 

bulevard cu un prospect de 3 benzi gi cu linie dubla de tramvai pe mijloc. I 

Penetratia Ghencea-Domne~ti, aici s-a trecut de la profi l~~l de 14 m la 
indicatia comisiei de urbanism qi amenajarea teritoriului, la profilul de 42 
m. pe toata lungimea drumului, de la str.Bragov la trecerea peste calea 
ferata. 

Supralsrgire Sos.Pipera, 6 benzi de circulatie i n  loc de 4 gi pasaj 
suprateran denivelat de-a lungul sos.Pipera, pasaj care 
supratraverseaza str.Barbu VGcirescu gi intersectia Calea Floreasca gi 
str.Avionului. La anexele 9 gi 10 discutam de luarea in  calcul gi a 
reabilitarii carosabilului, dupa ce se supralgrgesc cele 2 strgzi. 

Dl.consilier Oprisan Ion I 

Ati luat in  calcu l la indicatorii te hnico-economici gi expropierea? 

DLdirector Udriste Gheorg he 
Da. 

Dl.consilier Ad& Victor 
La anexa 1 ati spus strgpungere bdul.Nicolae Grigorescu- Splai- 4 

Dudescu se prevede un pasaj suprateran. 
Aici nu este precizat. Nu scrie nic3ieri pasaj suprateran. 

DLdirector Udriste Gheorghe 
El a fost studiat, exist3 studiu de fezabilitate. E vorba de fnchiderea 

inelului median de circulatie , IucrBm acum pe strspungerea Doamna 
Ghica, Nicolae Grigorescu, supratraversBm DBmbovita, pan8 sus i n  
Sos.Oltenitei. 

Dl.consilier Adar Victor 
Am un amendament, la anexa 1, strapungere Nicolae Grigorescu 

Splai, Dudescu, s5 se introduc3 gi acest pasaj. 

Dna ~resedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Ad& 

V. ? - 41 voturi i 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot&r&-e cu 
amendamentul votat ? - 39 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Botezatu Enescu 
P, Campurean M), impotl-iv5 ? - 0 voturi 

Proiedul de hot5rSre a fost aprobat. 



Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici in  vederea realizarii investitiei "Extindere gi 
mansardare cladiri la sediul Administratiei Strazilor" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarire ? - 39 voturi, 
impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Campurean M, Botezatu 
Enescu P) 

Acest proiect de hotarire a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire pentru modificarea anexei 1 
aferenta Hotaririi C.G.M.B. nr.23512005 privind administrarea refelei 
stradale principale gi a lucrarilor de arts din municipiul Bucureqti 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 33 voturi, 
Pn-~potriva ? - 3 voturi, abtineri ? - 5 voturi 

Acest proiect de hotarire nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea orgarrigramei, 
numarului total de posturi, statului de funcfii gi regulamentului de 
organizare gi functionare al Administratiei Strazilor 

Dl.consilier loan Aurelian 
A 

In ultima vreme, in unele din sectoarele Bucuregtiului, multe din 
strazile care nu sunt in  administrarea Administratiei Strazilor au fost 
asfaltate, modernizate, reabilitate gi apare necesitatea montarii de 
indicatoare de marcaje care sa reglementeze circulatia pe strizi pentru 
ca multe solicitari vin la primariile din sectoarele respective. Propun 
urmAtorul amendament : 

La art. 3, alin. nou : ,,Consiliile Locale ale sectoarelor 1-6 sau 
operatorii serviciilor comunitare de utilitati publice desemnati de catre 
acestea vor putea realiza lucrari de reglementare a semnelor de 
circulatie gi desfag~~rarea normala a traficului ru8tier qi pietonal (parcaje, 
semaforizare, semnalizare rutiera orizontala ~i vertical& Iucrari 
calmatoare de vitezA, de avertizare etc.) cu avizul comisiei tehnice de 
circulatia a municipiului Bucuregti". 

Dna ~resedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea amendamentului propus de don-~r~ul 

consilier loan A. ? - 40 voturi, PmpotrivA ? - 0 voturi, abtineri ? - I vot 
(Botezatu E) 



Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare cu 
amendamentul aprobat ? - 36 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 5 
voturi (Botezatu Enescu P, Campurean M, Robe P, Petrovici 0 ,  
Gheorghe V) 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la Proiect de hotsrare pentru modificarea ~i 

completarea Hotargrii C.G.M.B. nr.2812006 privind aprobarea 
documentatiie tehnico-economice a obiectivului de investitii 
" Rea bilitare strazi - Administratia Strazilor" 

DI.consilier Ad& Victor 
Am vazut nigte diferente care de data asta pe acelagi tronson f 

atatia metri diferenta este de 41.328.720 RON, diferenta Tntre hotgrarea 
de Consiliu 2812006 gi azi sunteni in  02.11.2006. Nu au trecut decat 9 I 

I 

luni gi eu m3 mir ca estimarea care s-a facut la Pnceput are o 
subevaluare de exemplu : Anghel Saligny 350 m- 845 mii RON la 
01.02.2006, iar azi 5.740 mii RON. In ce baza s-a facut aga ceva de 
avem 41 mil.RON la acelagi tronson de 350 m? Tn 14 luni , aceeagi 
durata, nu gtiu ce se int5mpla.Vreau o clarificare. 

DLdirector Udri~te Gheorq he I 

Explicatia este data de faptul c3 au fost organizate licitatii deschise 
I 

care la ofertele prezentate s-a constatat ca nu pot fi acoperite cheltuielile I 

cu ceea ce avem in  indicatorii initiali, drept pentru care dupa 2 licitatii 
consecutive, care s-au desfagurat pe 6 luni de zile a fost verificata gi 

3 

J 
refacuta documentatia initialB de fezabilitate gi am ajuns la concluzia cB 

\ 

valorile initiale au fost subdimensionate. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 21 voturi, 

Prnpotriv3 ? - 5 voturi (Clmpurean M, Adlr  V, Botezatu Enescu P, 
GBletuge S, Gheorghe V), abtineri ? - 11 voturi (Florescu Dl Forascu V, 
loan A, Robe P, Petrovici 0, Moise A) 

Acest proiect de hotarar-e nu a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotiirgre privind dezafectarea unor linii de 1 

cale ferata amplasate pe teritoriul municipiului Bucure~ti 



Dl.consilier Mircea Valentin 
Tn comisia juridicii am sesizat c6 i n  acest caz exist3 totugi nigte 

strgzi deservite de aceste linii gi contracte-aflate i n  derulare. Noi initial 
am dat un aviz negativ, a9 veni i n  acest moment cu o idee construdiv~ $i 
anume, sii propun Lln amendament i n  care sa se mentioneze c i  acest 
eveniment va avea loc efectiv numai dup5 ce se va obtine fie acordul 
celui deservit fie ace1 contract va fi reziliat intre CFR $i utilizator 
deoarece riscsm s5 ajungem la litigii gi sa plstim noi nigte bani. 

Propun introducerea unui articol nou, art.2: dezafectarea efectivi 
va avea loc dupS obtinerea acordului beneficiarului liniei de cale ferata 
sau respectiv, rezilierea contractului de prestari servicii intre CFR ~i acea 
societate acolo unde exist5 contract. 

! 
I 
t 

Dl.consilier Ad&- Victor 
Studiind punctul 20 r5man surprins ca nu gtiu cine urmeazg s i  , 

pl i teasci dezafectarea acestor linii care sunt pe domeniul public a1 
municipiului Bucure9ti. Care ar fi costul estimativ, cine le va dezafecta? , 
Noi trimitem propunerea de dezafectare catre Ministerul Transporturilor, 
Construc~iilor. Costul lor cine il suports? 

I 

Dl .secretar general al mr-~nicipiului Bucuresti Dumitru Stinescu 
Noi prin acest proiect de hotsrare nu facem altceva decat SZI ne , 

dam avizul pentru Ministerul Transporturilor si s5 inaintim o adresa catre 
ei ca dumnealor si-gi rezolve problems, pentru ca ale lor sunt gi pe ei ii 
costa tot. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
I 

Cine este pentru aprobarea amendamentului propus de domnul 
consilier Mircea V.? - 41 voturi (unanimitate) j 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarPre cu 
I 

I amendamentul aprobat ? - 37 voturi, impotrivi ? - 0 voturi, abtineri ? - 4 
voturi (Gheorghe V, Botezatu Enescu P, Campurean M, Robe P) 

I Acest proiect de hoterare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire pentru modificarea Hotargrii I 

C.G.M.B. nr.21412006 privind aprobarea documentatiilor tehnico- 
economice ~i indicatorilor tehnico-economici aferenti pentru 13 t 

strszi pe teritoriul municipiului Bucureeti 1 

Dl.consilier Ad% Victor 
i 

Studiind hotarlrea nr.21412006 am constatat r ~ i ~ t e  discrepante 
importante ca sS nu spun uria9e intre valori. ?n 30.08 pentru str.Rsditei 



erau 304 mii RON iar acum 600 mii RON. Este aceeagi problem8 ca la 
proiectul cu numerul 19. In 2 luni de zile o strada se urnfla de 2, 3 ori 
pentru c8 ori a fost subevaluat3, ori poate niste calcule sau nigte 
coeficienti . . . . .Propun amanarea proiectului de hot3rAre pentru c3 in  
conditiile in  care diferenta este de 3-400 de mii RON la 2 luni este 
inadmisibil. 

Dl.director Udriste Gheorghe 
Daca in  prima situatie vina poate sa aparfina Administratiei 

Strdzilor in a doua situatie vina apafline celor care ne-au predat cele I 3  
strazi, e vorba de consiliul local al sectorului 5, care ne-a predat in  
administrare cele 13 strazi insotite de o documentatie care a fost 
elaborat3 aga cum a fost elaborata. Atunci cand le-au scos la licitatie am 
constatat c4 sunt mult subevaluate gi ele nu au fost concludente, am 
refiicut documentatia, daca doriti o mai verificam odata. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Cine este pentru propunerea domnului consilier Adar V. de 

aminare a proiectului de hotariire ? - 15 voturi, Tmpo'trivS ? - 18 voturi, 
abtineri ? - 4 voturi 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot3rare ? - 28 voturi, 
abtineri ? - 12 voturi (Mircea V, Campurean MI Botezatu Enescu P, 
Ciuci M, Gheorghe V, Robe P), irnpotl-ivg ? - 1 vot (Ad& V) 

Acest proiect de hotar5re a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarsre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici aferenti pentru 14 parcaje subterane pe teritoriul 
municipiului Bucuregti 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot3rAre ? - 35 voturi, 
irnpotrivs ? - 0 voturi, abtineri ? - 6 voturi (AdBr V, Campurean MI 
Botezatu Enescu P, loan A, Robe P, Gheorghe V) 

Acest proiect de hotgrare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea organigramei, 
numHrului de posturi, statului de functii gi Regulamentului de 
organizare i functionare ale Administrafiei pentru Supravegherea 
qi Protecfia Animalelor 



Dl.consilier lovici Victor 
Propun urmatoarele amendamente : la cap. l l art.5, obiectivul 

principal de activitate al ASA constituie rezolvarea problemelor- cainilor gi 
pisicilor fara staph.  Ag dori s2 scoatem pisicile. 

La cap.lV art.7, strhngerea chinilor gi pisicilor fara stiiphn . . .Ag dori 
s3 scoatem pisicilor. 

La urm2torul paragraf, constata contraventia gi aplica sanctiuni 
pentru rele tratamente asupra animalelor . V3 propu1i sa se scoata 
pentru ca astea sunt atribqiile altor organe abilitate. 

La paragraful referitor la realizarea de venituri extrabugetare ASA 
poate presta diverse activitati specifice sar~itar veterinare pentru 
persoane fizice gi juridice contracost prin incheierea de contracte de 
prestari servicii sau poate incasa taxe gi amenzi conform actelor 
normative cu care lucreaz8, percepe taxe conform prestirilor cu 
aprobarea ordonatorului principal de credite numai pe teritoriul 
municipiului Bucuregti. 

La amendamentul consiliaza, controleaza ONG-uri, persoane fizice 
sau juridice, in  sensul detinerii gi asigurarii conditiilor de bunastare a 
animalelor scoatem controleaza, deci poate doar sa consilieze. 

La art.12 la serviciul clinics mobila, rgspunde de identificarea 
populatiei canine, nu de identificarea tuturor pentru ch sunt gi altii care se 
duc la cabinete particulare. 

La activitatea relatii cu publicul ag dori sa scoatem paragraful cu 
aplica sanctiuni pentru incalcarea legilor de protectia animalelor, pentru 
ca alte organe sunt abilitate. 

La sectia I-a depozitul far3 chini, pensiune gi cabinet social, avem 
paragraful cazeaza chini i n  sistem de pensiune. Dorim sa scriem chini 
f m  stiphn. Noi nu suntem cabinet veterinar gi nici nu facem pensiune 
pe banii contribuabililor. 

La urmitorul paragraf asigura continuitatea serviciului in  zilele de 
sarnbgta gi duminica gi in  zilele de sarbatori legale la dispozitia primits 
de la conducatorul institutiei. Dorim asigurarea continuitatii serviciului gi 
a serviciului de adoptii i n  zilele de sambita gi duminica, in  zilele de 
sarbatori legale la dispozitia primita de conducatorul institutiei. 

Asig u r i  prestatii medicale veterinare catre persoane fizice gi 
juridice, proprietari de animale i n  conditiile unui cabinet veterinar . Far2 
sintagma CIJ tarife sociale ce reprezinta venituri extrabugetare. 

Dl.consilier Adhr Victor 
Propun urmatorul amendament : la art.7 , identificarea intregii 

populatii canine din municipiul Bucuregti este destul de ambiguu. Ar 
trebui s2 precizam identificarea intregii populatii canine aga cum s-a 
precizat la art.5. Daca spunem aga s-ar putea sa se interpreteze c3 toate 



aninialele sunt supuse acestui regulament, ceea ce nu este in ordine. 
Propun: identificarea populatiei canine conform art.5, adica a cainilor far3 
stipan. Regulamentul care este un act care insotegte acest proiect de 
hotiriire trebuie sa fie clar. 

De asemenea sterilizarea gi identificarea ciinilor din institutiile 
publice societati comerciale precum gi a celor care aparfin persoanelor 
fizice sau juridice ar trebui sa se faci aici la solicitarea scrisa sau 

I 

expresi a celor solicitate mai sus. A avut dreptate dl.lovici c5nd a spus 
la consiliaza gi controleazZi nu gtiu daca existi temei legal pentru ASA sS 
controleze. Exists o lege a organizatiilor gi fundatiilor din Romania, exista 
organe abilitate s i  controleze ONG-urile gi cred c i  este o dep3gire de 
atri butii. 

Dl.consilier Petrovici Octavian 
Tinand cont de foarte multele modificiri propuse va solicit 

amanarea proiect~~lui de hot3rare. Este un nou sens ce a spus colegul I 

meu c i  nu pot supraveghea fiindci existg altcineva. P3i atunci s8-i 
schimbim denurnirea.Ar trebui la o solicitare sa vina gi s3 ia act cS sunt 
foarte multi caini gi Ti schingiuie sau nu gtiu ce le fac acolo in  curte. Au gi 
aceasta autoritate. De exeniplu un caine pirasit intr-o curte gi este 
legat, cineva sesizeazi gi trebuie sB aiba gi atributiile acestea. I 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru amendamentele propuse de domnul consilier 

lovici V.? - 40 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 vot (Paraschiv I 

L ) I 

Cine este pentru amendamentul propus de domnul consilier Adir  , 
V. ? - 41 voturi 

Cine este pentru propunerea de amlnare a proiectului de 
hotirire? - 3 voturi, impotrivi ? - 37 voturi, awineri ? - 1 vot (Ad& V) 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotirsre cu 
amendamentele aprobate ? - 38 voturi, impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? 
- 3 voturi (Ad& V, Petrovici 0, Moise A) 

Acest proiect de hotarere a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind modificarea Anexei nr.2 
din Hotarsrea C.G.M.B. nr.21112006, privind aprobarea 
,,Metodologiei de evaluare a terenurilor apaeinsnd domeniului 
public qi privat al municipiului Bucure~ti ~i a documentatiei cadru 
de elaborare a ofertelor pentru procedurile de concesionare" 



Cine este pentr~~ aprobarea proiectului de hotargre ? - 36 voturi, 
impotrivil ? - 0' voturi, abfineri ? - 5 voturi (Botezatu -Enescu P, 
Campurean M, Gheorghe V, Robe P, Zatreanu D) 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind transmiterea in 
administrarea Regiei Autonome de Transport Buci~reqti a 

I 

terenurilor pe care sunt amplasate constructii provizorii ale regiei 

Dl.consilier Forascu Vasile 
Exist6 o sesizare a consiliului popl-~lar cu privire la atl-ibuirea unui 

teren de 30 m.p.trecut Pn anexa 7, poz.9 - Dsrnsroaia str.Piatra Morii , 

11r.24, atita timp cat ne aflsm in litigiu nu putem transmite acest teren in  
administrare. 

Dna pre~edinte Cosma Roxana 
Deci domnule consilier, propuneti retragerea acestei pozitii de pe 

list&? 
Cine este pentru amendament~~l propus de domnul consilier 

Forilscu V. ? - 41 voturi 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotsrsre cu 
I 
I 
I 

amendamentul aprobat ? - 37 voturi, impotrivg ? - 0 voturi, abtineri ? - 4 
I 

voturi (Botezatu Enescu P, CBmpurean M, Robe PI Gheorghe V) I 

Acest proiect de hotsrgre a fost aprobat. 
I I 

- doamna consilier Robe Patricia a parasit lucrsrile 9edintei - 
- doamna consilier Gheorghe Victorita a p i r is i t  lucririle sedintei 

Trecem la proiect de hotirire privind promovarea ela borarii 
Strategiei Energetice Municipale qi Formarea Comitetului Municipal 
al Energiei 

DLviceprimar Muriqeanu Razvan 
Proiectul de hotgrsre are urmstorul cuprins: 
"Art.1- Se aproba termenii de referintii pentru elaborarea Strategiei 

energetice a municipiului Bucure$ti, prezentati i n  anexa 1. 
Art.2-Se aprobe constituirea Comitetului Municipal al Energiei, 

avand atributiile prezentate la anexa 2 ~i componenta prezentata in  
anexa 3. 



Merr~brii Comitetului Municipal al Energiei din cadrul municipalitafii 
vor forma grupul energie din cadrul UnitBfii municipale pentru 
monitorizarea serviciilor comunitare - de utilitati pcrblice, organizatii Pn 
conformitate cu prevederile H.G. nr. 24612006. 

Art.3- Primarul General va organiza la nivelul Primariei 
Municipiului Bucuregti un Grup de lucru dedicat exclusiv alcgtuirii gi 
gestionarii bancii de date ce va fi necesara consultantului pentru 
elaborarea proiectului de Strategie Energetic3 a Municipiului Bucuregti. 

Art. 4- Proiectul de Strategie Energetics a Municipiului Buc~~regti va 
fi elaborat de consultanti independenti, selectati conform prevederilor 
legale gi va fi supus dezbaterii publice inainte de a fi aprobat de Consiliul 
General al Municipiului Bucuregti. 

Art. 5- Anexele 1,2 gi 3 fac parte integrantii din prezenta hotgrhre. 
Art.6-Direcfiile din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 

General vor aduce la Pndeplinire prevederile prezentei hotarari". 

Dl.consilier Baleanu Dorin 
Aceasta strategie energetica a fost elaborata Tn baza legii energiei 

gi s-au consultat specialigti, profesori de la Politehnicg gi specialigti de la 
institufiile de proiectsri. Termenii de referinfa se refera la analiza situatiei 
actuale privind situafia energetica a Bucuregtiului atat nevoile cat gi 
acoperirea cu resurse energetice. Pe viitor se elaboreaza acest studiu 
privind strategia energetic& intrucat Buc~~regtiul este Pntr-un fel singura 
capitala nu numai din uniunea europeanii ci gi din lumea civilizata care 
nu are o asemenea strategie energetic& care sa stabileascs pe baza 
dezvoltarii oragului resursele in corelare cu necesitatile de dezvoltare. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 37 voturi, 

impotriva ? - 0 voturi, abfineri ? - 2 voturi (Botezatu Enescu P, 
Campurean M) 

Acest proiect de hotgrare a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotiirire privind aprobarea Raportului de 
Recornandari pentru parteneriat Public Privat pentru RADET 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarire ? - 38 voturi, 
impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 1 vot (Ad& V) 

Acest proiect de hotarat-e a fost aprobat. 

Trecem la Proiect de hotarire privind aprobarea organigrarnei, 
nurnarului total de posturi, statului de functii qi modificarii 
Regulamentului de Organizare qi Functionare al Regiei Autonome 
de Distributie a Energiei Termice-RADET 
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Dl.consilier lovici Victor 
Dl.director Ramba functioneazs dupB o organigramB invechita cu 5 

directori pe acelagi profil tehnic gi de productie. Avand in  vedere c3 
functioneaza pan8 i n  februarie, modificam organigrama, mergem dupa 
una moderns nu mergem dups un sistem Tnvechit. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 39 voturi 

(unanimitate) 

Trecem la Proiect de hotarPre privind aprobarea schimbului de I 

proprietati intre terenul situat in Sos.Giurgiului nr.58A, sector 4, 
proprietatea domnului Tudor Mircea Cristian ~i terenul situat in 
S0s.G iurgiului nr.126, sector 4, apartinand municipiului Bucure~ti 

I 

Dl.consilier Florescu Drago~ 
Propun amanarea proiectului pentru ca nu avem cvorum. 

Dl.consilier Adar Victor 
Eu am fost personal pe teren gi am constatat c3 la nr.58A este o 

zong verde cu pomi, in  fata blocului respectiv, iar la 126 este zona verde I 

cu pomi gi loc de joac3 pentru copii .Eu vB spun ce am constatat pe 
teren, dvs. faceti ce credefi. Propun amanarea proiectului de hotBrare, 
deoarece in dosar dl. arhitect Bold face precizarea (daca nu ma Tngel) ca 

I se poate da la schimb teren in locatiile. .. Nu precizeaza in  adresa aceea 
Sos.Giurgiului nr. 126. 

Dna presedinte Cosma Roxana J 

Cine este pentru aminarea proiectului de hotarare ? - 36 voturi, 
Cmpotriva ? - 0 voturi, abfineri ? - 3 voturi (Tanase A, Zlotea M) 

Acest proiect de hotarare a fost amanat. 

Trecem la proiect de hotarPre privind vacantarea unui post de 
i 

consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti 



Dl.secretar general al municipiului Bucuresti Dumitru Stanescu 
Este vorba de domnul consilier general Enciu care a depus o 

cerere la secretariat prin care spune c3 se afla- Pn stare de 
incompatibilitate cu functia pe care o detine . 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hotarare ? - 37 voturi, 
impotriva ? - 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Petrovici 0, Moise A) 

Acest proiect de hotarare a fost aprobat. 

Trecem la proiect de hotarare privind trecerea unui imobil din 
domeniul public al municipiului Bucureqti qi administrarea 
Consiliului Local al sectorului 6 Tn domeniul public al statului qi 

I 

i 
I administrarea Ministerului Administraliei qi lnternelor 

Dl.consilier Zlotea Marian 
Propun vot nominal. 

Dl.consilier Ad& Victor 
Propun sa se faca prezenta consilierilor. 

Dna presedinte Cosma Roxana 
Cine este pentru propunerea domnului consilier Zlotea M.? - 10 

voturi, impotriva ? - 15 voturi, abtineri ? - 2 voturi 
i 

I 

Cine este pentru propunerea domnului consilier Adar V. ? - 35 
voturi, impotriva ? - 4 voturi, abtineri ? - 0 voturi ! 

3 
Se trece la procedura de cvorum. 
Sunt prezenti 34 de consilieri, absenti 21 de consilieri ( Berbecaru 

A, Botog L, Constantin Barna, Dumitrescu V, Enciu I, GBletuge S, 
Gheorghe V, Giugula M, Goncea L, Paliga S, Patica I, Pop R, Radu M, 
Robe P, Stan I, Stan N, Surulescu A, Toma TI Tudorache D, Tica H, 
Zatreanu D) . 



Dna presedinte Cosma Roxana 
Trecem la proiect de hotgrsre privind conferirea titluli~i de 

,,Cetgtean de onoare al municipiului Bucuregti domnului David : 

Esrig" 

Cine este pentru aprobarea proiectului de hot3r3re ? - 32 voturi, 
impotriva ?- 0 voturi, abtineri ? - 2 voturi (Bumba2 F ,  Petrovici 0)  

Celelalte proiecte de hotar3ri nu intrunesc conditiile pentru a fi 
aprobate deoarece necesita votul a 213 din numarul consilierilor in 
functie. 

Declar inchise lucrarile 9edintei de azi. 
i 

PRES 

Maria 

EDINTE DE SEDINTA, 

Roxana Cosma 
ULUl BUCURE 




